
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 12/01/2021 

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάπλαση της τάφρου στην περιοχή του Αγίου Γεωργίου της 

Λάρισας» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ζητούν κάτοικοι από την συνοικία του Αγίου Γεωργίου της Λάρισας, μετά από 
επικοινωνία τους μαζί μας, στα πλαίσια της κατασκευής του πρώτου τμήματος της οδού 
Ανατολικής Παράκαμψης Λάρισας, που θα ακολουθεί, σύμφωνα με τον σχεδιασμό που 
παρουσιάστηκε στα τοπικά Μ.Μ.Ε., το ανάχωμα της τάφρου «Ι1», ανατολικά της «110 
Πτέρυγα Μάχης», με στόχο την κυκλοφοριακή αποφόρτιση της οδού Βόλου, να 
μετασχηματιστεί η παραπάνω τάφρος σε μια πράσινη διαδρομή. Αυτή η μετατροπή θα 
μπορούσε να αποτελεί προέκταση του δικτύου ελεύθερων χώρων πρασίνου της πόλης 
της Λάρισας, ώστε να λειτουργήσει ο εν λόγω ως υπαίθριος δημόσιος χώρος - πόλος 
έλξης, κατάλληλος για συνάθροιση κοινού, είτε για αναψυχή, είτε για περίπατο, είτε για 
ποδηλασία, καθώς, όπως θεωρούν οι ως άνω κάτοικοι, η συγκεκριμένη περιοχή είναι 
υποβαθμισμένη και δεν διαθέτει χώρους πράσινου και αναψυχής στους κατοίκους της. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός 
 
Προτίθεσθε να προβείτε, είτε στην σχετική χρηματοδότηση του Δήμου Λάρισας από 
κονδύλια του Υπουργείου σας, είτε να εντάξετε σε πρόγραμμα χρηματοδότησης της ΕΕ 
το ανωτέρω έργο ανάπλασης της περιοχής του Άγιου Γεωργίου της Λάρισας, ώστε να  
ολοκληρωθεί σε εύθετο χρόνο και να αναβαθμιστεί η ποιότητα ζωής των κατοίκων της 
της άνω περιοχής; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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